
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

30 серпня 2018 року                         м. Черкаси                                            № 26 

    
 

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 

Всього членів комісії  -   6 
 

ПРИСУТНІ  -  5: 

голова  постійної комісії    –  Лошков О.Г., 

члени комісії: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Куліков С.С.,  Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ  -  1:  

Маргарян А.Д. 
 

 

На засідання запрошені: 
 

      Березань Я.Г.  –  заступник голови облдержадміністрації; 

Карманнік Р.В. –  директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Компанієць  О.А. –  керівник апарату облдержадміністрації;  

Мазур Л.О. –  начальник юридичного відділу виконавчого  апарату обласної 

ради; 

Олашин І.О. – Богодухівський сільський голова Чорнобаївського  району  

Черкаської області; 

Паніщев Б.Є. –  керівник секретаріату обласної ради; 

Тарасенко В.П. –  перший заступник голови Черкаської обласної ради. 
 

В засіданні взяли участь: 

Вельбівець О.І. - голова Черкаської обласної ради; 

Торгонський М. В. - Антипівський сільський голова Золотоніського району; 

Головань Л. Б. - Деньгівський сільський голова Золотоніського району. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

1. Про об’єднання сіл Богодухівка та Головатівка Чорнобаївського району 

Черкаської області  
Доповідає: 

    Паніщев 

    Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 
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2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016                     

№10-2/VII «Про програму підтримки діяльності органів виконавчої влади  на 2016-

2020 роки»   
Доповідає: 

Компанієць   

Оксана  Анатоліївна 

- керівник апарату обласної державної 

адміністрації 
 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015  № 41-1/VІ «Про 

перспективний план формування територій громад Черкаської області»   
Доповідає: 

Березань 

Ярослав Григорович 

- заступник голови обласної державної 

адміністрації 
  

4. Про виконання Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області  на 2017 рік  

Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

5. Про рішення щодо призначення перших виборів депутатів 

Червонослобідської сільської ради та Червонослобідського сільського голови 

об’єднаної територіальної громади  
Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

 6. Про внесення змін до Антикорупційної програми Черкаської обласної ради 

на 2018 рік  

Доповідає: 

Тарасенко 

Валентин Петрович  

- перший заступник голови обласної ради 

 

7. Про розгляд депутатського звернення  народного депутата України 

Левченка Ю. В. щодо порушень чинного законодавства посадовими особами  

Чигиринської районної державної адміністрації  

Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

 

- голова постійної комісії 

Овчаренко М.С., запропонував  зняти з розгляду комісії питання: 

5. Про рішення щодо призначення перших виборів депутатів Червонослобідської 

сільської ради та Червонослобідського сільського голови об’єднаної територіальної 

громади. 

7. Про розгляд депутатського звернення  народного депутата України              

Левченка Ю. В. щодо порушень чинного законодавства посадовими особами  

Чигиринської районної державної адміністрації. 

 

Голосування за пропозицію   Овчаренка М.С.: 

"За" - 4 , "Проти" - 0, "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 
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Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" -0, "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Паніщева Б.Є., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

об’єднання сіл Богодухівка та Головатівка Чорнобаївського району Черкаської 

області». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про об’єднання сіл 

Богодухівка та Головатівка Чорнобаївського  району Черкаської області» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

 

Висновок додається до протоколу (додаток 2). 

 
 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Компанієць  О.А., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 №10-2/VII «Про програму 

підтримки діяльності органів виконавчої влади  на 2016-2020 роки». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 3). 
 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Давиденко О.Г., Лошков О.Г., 

Овчаренко М.С.  
 

За результатами розгляду та обговорення проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 №10-2/VII «Про програму 

підтримки діяльності органів виконавчої влади  на 2016-2020 роки»  не набрав 

необхідної  кількості голосів на підтримку і тому не може бути рекомендованим 

постійною комісією обласної ради з питань регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.     

 

Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

"За" - 3 , "Проти" -1 , "Утрималося" - 1, Не голосувало" - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Березаня Я.Г.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-1/VІ «Про 

перспективний план формування територій громад Черкаської області». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 5).  
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ВИСТУПИЛИ: 

Лошков О.Г., який поінформував членів комісії про звернення жителів                

сіл Деньги та Антипівка Золотоніського району щодо врахування пропозицій 

громади  при формуванні територіальної громади та при визначенні 

адміністративного центру громади та вніс пропозицію,  щоб при внесенні змін до 

перспективного плану формування територій громад Черкаської області 

враховували думку громади. 

Головань Л. Б., висловила побажання депутатів Деньгівської сільської ради 

Золотоніського району щодо створення Деньгівської ОТГ з адміністративним 

центром  у с. Деньги. 

Торгонський М. В., звернувся з проханням, щоб при внесенні змін до  

перспективного плану формування територій громад врахували думку жителів                

с. Антипівка щодо включення села до Новодмитрівської ОТГ. 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І.,  Галушко В.М.,  Давиденко О.Г., 

Лошков О.Г., Овчаренко М.С.  
 

 

За результатами розгляду та обговорення проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-1/VІ «Про 

перспективний план формування територій громад Черкаської області» не набрав 

необхідної  кількості голосів на підтримку і тому не може бути рекомендованим 

постійною комісією обласної ради з питань регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.  

 

Висновок додається до протоколу (додаток 6). 
 

"За" - 1 , "Проти" -2 , "Утрималося" - 2, Не голосувало" - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р. В., з інформацією про стан виконання Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області  на 2017 рік. 
 

Інформація про стан виконання програми  до протоколу (додаток 7).  

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області  на 2017 рік  взяти до відома.  

2. Погодити зняття з контролю постійної комісії рішення обласної ради від 

24.03.2017 №13-1/ VІІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області  на 2017 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 8). 

 

"За" - 4 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 



 5 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Тарасенко В.П., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до Антикорупційної програми Черкаської обласної ради на 2018 рік».  
 

 Проект рішення додається до протоколу (додаток  9). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Антикорупційної  програми Черкаської обласної ради на 2018 рік» та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 10). 

 

"За" - 5 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      О. Лошков 

 

 

Заступник голови  постійної комісії                                     О. Давиденко  

 


